
ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ Δ. ΤΣΙΑΝΤΗ ΜΕ ΠΑΠΑΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ – 
ΜΑΝΙΑΤΗ  ΣΤΗΝ ΑΘΗΝΑ ΓΙΑ ΤΟΝ ΥΔΡΟΗΛΕΚΤΡΙΚΟ ΣΤΑΘΜO 

ΠΛΑΣΤΗΡΑ 

Με τους εμπλεκόμενους κυβερνητικούς παράγοντες, συναντήθηκε 

στην Αθήνα ο Δήμαρχος Λίμνης Πλαστήρα κος Δημήτρης Τσιαντής, για το 

θέμα που αφορά στη φημολογία περί πώλησης του Υδροηλεκτρικού Σταθμού 

Πλαστήρα. 

Συγκεκριμένα συνάντησε τον αρμόδιο Υπουργό Περιβάλλοντος, 

Ενέργειας και Κλιματικής Αλλαγής κ. Παπακωνσταντίνου Γιώργο, τον 

Υφυπουργό του ίδιου Υπουργείου κο Μανιάτη Γιάννη καθώς και τον Ειδικό 

Γραμματέα Δ.Ε.Κ.Ο. κ. Κυριακό Γιώργο. 

Ο Δήμαρχος εξέφρασε τις έντονες επιφυλάξεις του ίδιου αλλά και της 

κοινωνίας της Καρδίτσας, σε σχέση με την πιθανή ιδιωτικοποίηση του Υ/Σ 

Πλαστήρα. 

Ανάδειξε στους ανωτέρω την ιδιαιτερότητα της περίπτωσης, τονίζοντας 

ότι ο Υ/Σ πρέπει να εξαιρεθεί από τον όποιο προγραμματισμό υπάρχει και ότι 

πάσει θυσία πρέπει να διαφυλαχτούν  (Νομικά κυρίως) οι υπάρχουσες 

χρήσεις νερού, ιδιαίτερα αυτές που αφορούν στην Ύδρευση 100 χιλιάδων 

περίπου Καρδιτσιωτών και στην ποιότητα του πόσιμου νερού αλλά και της 

άρδευσης χιλιάδων στρεμμάτων γης. 

Ιδιαίτερα τόνισε και το γεγονός της ύπαρξης εκατοντάδων 

επιχειρήσεων της ευρύτερης περιοχής και του Δήμου Λίμνης Πλαστήρα που 

δημιουργήθηκαν με βάση το διαμορφωθέν οικοσύστημα υψίστου φυσικού 

κάλλους το οποίο πρέπει να προστατευτεί απαρέγκλιτα. 

Ως πρώτη κίνηση πρότεινε την άμεση θέσπιση του Οικολογικού Ορίου 

Ισορροπίας της Λίμνης Πλαστήρα με βάση την υπάρχουσα μελέτη του 

Πολυτεχνείου Αθηνών καθώς και τη σύνταξη μελέτης Βιωσιμότητας της 

Λίμνης σε σχέση με τα φερτά υλικά. 

Ο κος Τσιαντής πέραν των ανωτέρω, απέστειλε επιστολή για το θέμα 

και στους Βουλευτές του Ν. Καρδίτσας, τον Περιφερειάρχη Θεσσαλίας και 

Αντιπεριφερειάρχη Καρδίτσας, στον Πρόεδρο του Ταμείου Αξιοποίησης 

Ιδιωτικής Περιουσίας του Δημοσίου καθώς και στον Διευθύνοντα Σύμβουλο 

του ίδιου Ταμείου. 


